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  Zápis z jednání komise pro dopravu a bezpečnost 

konaného dne 2.12.2024    

Mnichovo Hradiště od 18:00 hodin  

 

 

 

Upozornění: 

Následující text je určen pouze pro členy Komise pro dopravu a bezpečnost, členy obecních orgánů,  
příslušné zaměstnance městského úřadu a popř. pro přizvané odborníky. Po projednání zápisu na jednání 
Rady města a schválení jeho zveřejnění bude zápis zveřejněn na webových stránkách města Mnichovo 
Hradiště. 

 

 

Prezence 

Členové  

přítomni: Janatka Aleš, Bígl Martin, Brzobohatý Stanislav, Forst Josef, Havel Petr, Kožený Petr, 
Podlipský Jan, Semler Jaroslav, Vrkoslav Daniel 

 

omluveni: Blažek Martin, Knobloch Ondřej, Rychlý Aleš, 

 

Program 

 
1. Představení, doplnění schválení programu 

2. Zpráva velitele OO PČR Mn. Hradiště 

3. Zpráva velitele MěP 

4. MKDS operační středisko 

5. Vyhodnocení úkolů z komise 3.6.2024 

6. Situace před obchodem Šipka 

7. Zřízení autobusové zastávky v sídlišti za zámkem 

8. Diskuse  

 
 
 
 

 

1. Představení, doplnění a schválení programu 

 

Předseda seznámil přítomné členy s navrženým programem. Program jednání byl schválen. 
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2. Zpráva velitele OO PČR Mn. Hradiště 

 

Velitel OO PČR Mnichovo Hradiště M. Mencl  

- Na OO PČR plný tabulkový stav policistů 

- Objasněnost trestných činů cca 55% 

- Přibývá případů kyber-zločinnosti 

- Monitoring pobytu cizinců ve městě a okolí kontrolami ubytoven 

- Přibývá přestupků v souvislosti s omamnými látkami 

Komise bere na vědomí 

 

3. Zpráva velitele MěP 

 

Velitel MP pan Bc. Kožený informoval členy komise 

- Personální stav deset strážníků, v roce 2025 plánováno navýšit stav na jedenáct 

- V současnosti má město čtyři asistenty na přechodech, během roku 2025 je plánováno přijetí 

dalších dvou asistentů a rozšířit počet hlídaných přechodů v době začátku a konce školního 

vyučování  

Komise bere na vědomí 

 
 
 

4. MKDS operační středisko 

 

- Během roku 2025 bude rozšířen kamerového systému o tři kamerové body 

- Od ledna 2025 bude jeden strážník vykonávat funkci operačního tzn. obsluhovat kamerový 

systém, obsluhovat plánované úsekové měření rychlosti a zpracovávat administrativu 

Komise bere na vědomí 

 

5. Vyhodnocení úkolů z komise konané 3.6.2024 

 

- Řešení odbočovacího pruhu na křižovatce u Hroznu 

Ve stávajícím projektu není šipka rovně zahrnuta. Pokud bychom chtěli doplnit, investiční 

oddělení by muselo kontaktovat projektanta a žádat překreslení projektu, následně projednat 

s dopravním inspektorátem. 

- Křižovatka Máchova studentská přechod 

plánuje se rekonstrukce, v projektu je pouze přechodové místo, auta parkující v křižovatce řeší 

Městská policie  

- Dopravní značka Zóna zákazu nočního stání u HBPO 

Požadavek zaslán na dopravní inspektorát-čeká se na vyjádření 

- Vodorovné dopravní značení v ul. Mírová 
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Čeká se na zhotovení 

- Dopravní značení ul. Poříčská 

Požadavek zaslán na dopravní inspektorát, čeká se na vyjádření 

 

Komise bere na vědomí 

 

 

6. Situace před obchodem Šipka 

 

Dle vyjádření velitele OO PČR a velitele MP dochází před obchodem Šipka k protiprávnímu jednání 

v rámci přestupků proti veřejnému pořádku, porušování vyhlášky města. Policie Čr I Městská Policie 

provádí kontroly během hlídkové činnosti a prostor monitoruje kamera 

Komise bere na vědomí 

 

7. Zřízení autobusové zastávky v sídlišti za zámkem 

 

Žádost osadního výboru Hněvousice na zřízení autobusové zastávky v sídlišti za zámkem. 

Komise doporučuje zjistit vytíženost spojů. Dále vytipovat umístění zastávky 

 

8. Diskuse 

 

 

Žádost  velitele SDH D. Vrkoslava na kontroly vodorovného značení  v Jiráskově ul. naproti výjezdu ze 

základny SDH 

 

Komise doporučuje provádět kontroly Městskou policií 

 

 

Zapsal:  Gustav Schwarzer 

 

 

        ………………………………………… 

          Ověřovatel zápisu 

            Janatka Aleš 
  
 
Rozdělovník 
členové komise pro dopravu a bezpečnost (e-mail) 
asistentka kanceláře vedoucího úřadu (e-mail) 


